
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 7. marts 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 222
Mener ministeren, det er hensigtsmæssigt, at personer, der bruger deres tilbageværende 
erhvervsevne i et fleksjob, ikke kan få deres pensionsselskab til at overtage pensionsind
betalingerne på samme måde, som hvis personen var tilkendt førtidspension, og mener 
ministeren, at det er en fornuftig måde at indrette systemet på i lyset af behovet for 
at udnytte al ledig arbejdskraft, jf. »Heino arbejder et par timer om dagen – det koster 
kæmpebeløb i pension«, fagbladet.3f.dk, den 26. januar 2024?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nick Zimmermann (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på nick.zimmermann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjarne Laustsen
formand
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